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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 1/08/2023 kl. 18.30 Afbud:  

Sted: HRK-kontor Charlotte midlertidig passiv pga ansættelse 

Punkter:  

Nyt fra formanden 

Klubbens økonomi 

- Saldobalance/Maria 
Vi er stadig pænt med og kassekreditten bliver ikke brugt i øjeblikket. Tallene er 
lidt bagud da mødet i dag er tidligt på måneden. 

- Spånetillæg revurdering af priser/Dorte 
Marie-Louise analyserer på hvad halm koster i forhold til spåner og afhængig af 
resultatet skal prisen fremadrettet besluttes. Indtil kvaliteten er i orden gives 3 
sække spåner pr uge. 

- Leasingaftaler maskiner/Dorte 
Vi skal have en maskine, som kan løfte halm/hø og som samtidig kan bruges til 
at harve. Charlotte undersøger hvor vi kan få en fordelagtig aftale og evt . få  
overtaget leasingen på de nuværende. 
 

 

Beretning fra udvalg 

 

            Juniorudvalg/Victoria 

- Afholdte flettekurser – hvordan var interessen? 

Der dukkede to op – måske var der mange på ferie? Der bliver lavet et forsøg mere men 

umiddelbart er interessen lav.  

- Er der afholdt hyggeaftener i sommerferien? Nej. 

- Hvilke arrangementer er på vej? 

 

            Stævneudvalg/Ida  

- Holtemesterskaberne 12. og 13. august – der er endnu ikke mange tilmeldinger men sidste 

tilmelding er søndag, så beslutning kommer mandag. 

- Dressurstævne 26. & 27. august holdmesterskaber. Er endnu ikke på Go! 

- Springstævne september dato 23. 24. september 2023. 

- Et eventuelt rideskolestævne afventer situationen i rideskolen. 

 

Festudvalg/Ida – kommer der en høstfest i forbindelse med stævnet? Afventer om stævnet 

afholdes. 

 

Cafeudvalg/Ulla – har interesserede meldt sig? Vær opmærksom på sodavandskøleskabet 

og vilkårene for at vi har det til rådighed. Ulla og Malou laver et opslag hvor økonomien og 

stævnerapporter nævnes. 
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Aktivitetsudvalg/Ida – blev der malet spring under ridelejren? Nej, det gjorde der ikke.  

 

Sponsorudvalg/Dorte vi har stadig 30.000 kr. til rideskole pony fra DGI, og 20.000 til nye 

hårde hvidvarer til cafe fra Nordea fond. Friluftrådet er søgt om borde/bænkesæt. Charlotte 

prøver at få brugt de 30.000 kr. på rideskolehest. 

           

Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 

- Kommunen er informeret om rist på p-plads som er sunket. Kommunen trækker nu i land i       

forhold til betaling for reparation af asfalt, på trods af tilsagn herom. Dorte er i tæt dialog 

med kommunen herom. 

 

Personale 

- Annette er ophørt.  

- Marie-Louise er ansat 4½ time om ugen (i gennemsnit) til bogholderi, børneattester, 

sygedagpengerefusion, tilskudsregnskab, arbejdsskadeanmeldelser m.m. 

- Clara og E.Q. har opsagt deres stilling som rideskoleansvarlige. De har sidste arbejdsdag 

den 13. august hvorefter de holder 2 ugers ferie. Charlotte Linder varetager rideskole 

hestens hestevelfærd ind til der er ansat en ny rideskoleansvarlig, herunder smed, 

dyrlæge, sadelmager, foder m.m. samt kontakt til hestehandler med henblik på indkøb 

af nye heste til rideskolen. Varetagelse af rideskolehold og rideskoleholdundervisningen 

indtil vi får ansat en ny rideskoleansvarlig. 

- Claus er nu ansvarlig for maskinerne og værkstederne, og har fået mandat til at indkøbe 

nødvendige reservedele m.m. op til 2.500 kr. Beløb herover skal godkendes af 

formand/forretningsudvalg. 

- Naja har overtaget ansvaret for vagtplanerne i stalden indtil videre.  

- Andreas tilbagemelding vedrørende tirsdagsundervisning/ drøftet. Forretningsudvalget 
holder møde med Andreas herom.  

Rideskolen 

 

Info fra rideskole rep. -Mia-Louise: 

- Vi mangler heste i rideskolen.  
P.T. har vi: 
Unik  
Kia (ustabil i maven med 2 x akut dyrelæge indenfor 3 uger)  
Frode (sensitiv hest -  kun egnet til dygtige ryttere) 
Vignette  
Bart  
Mjølner  
 
De voksne elever begynder at tale om at udvalget er for dårligt og priserne for høje, og 
ingen uddannede trænere. Det er ikke en optimal situation.  
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Info om Rideskoleudvalgets møde med konsulent fra DRF. Vi skal have fornyet certificering 
af elevskolen og sikkerhed og næste gange kommer der bæredygtighed med som kriterie. 
Der kan komme hjælp til ryttermærker og der findes online kurser i forbindelse med 
undervisning. Anbefalingen er også at alle undervisere har førstehjælpskursus (de har alle 
kørekort så de bør have det present).  

- Klubånd – alle sportsklubber har det hårdt på det punkt og kræver utrolig meget 
engagement. Brug sociale medier utrolig meget til informationer. Lav aktiviteter efterfulgt 
af middag. Der er en fritids- og idrætskonsulent i kommunen, som kan kontaktes 
vedrørende mulighederne for evt. økonomisk hjælp. 

- Mia-Louise har skrevet et velkomstbrev, som nystartende skal modtage.  
 

Drift 

Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver skal foretages af sagkyndig certificeret virksomhed – analyseresultater af 

jordprøver modtaget og sendes til kommunen med billeder af optimeret bur. (Ulla) 

- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne – sagkyndig 

erklæring skal sendes til km (Ida). Dorte prøver sin bror som er ingeniør med 

speciale i beton– men det kræver kummerne er tomme. 

- Overdækning af mødding (Dorte) Dorte og Claus laver en simpel løsning når Claus 

er retur fra ferie 

- Hul i asbestlofter – Dorte finder en, som har forstand på asbest.  

- Vask af håndklæder-hvem kan vi bede om dette/Dorte snakker med Naja om 

personalet vasker. 

- Sygefold/Dorte vi prøver at halvere den nuværende for at få en bedre størrelse 

sygefold. Den øverste del er for det meste tør. 

 

Vedligehold 

 

- vedligeholdelsesplan med estimerede udgifter er under udarbejdelse/Dorte 

 

Henvendelser fra medlemmer og andre 

 

- Mail af 26. juli 2023 vedrørende kurser på HRK/Dorte der gives afslag 

- Mail vedrørende betaling af startgebyr mesterskab. Det skal godkendes via 

underviserne og Ida på forhånd. Har Ida snakket med underviserne? Gøres ved de 

møder, der skal afholdes nu. 

 

Diverse  

 

- Nyt køkken cafe – Gjørup- /Ida status? Ida har rykket og forhåbentlig møde efter ferien. 
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- Boks til strøm til HRKs egne sommergræsfolde, samt til Kikhanebakken/Ida status? Ida 

har fået at vide at Claus har ordnet det? Men det er der tvivl om, da han endnu ikke har 

fået kreditkort. 

- Lys på udendørsbane – dialog med kommunen herom/Ida kontakter personen, som 

svarede Dorte ang. Kikhanebanen. 

- Hegn/folde på Kikhanebanen/Dorte har fået skriftlig bekræftelse fra kommunen på at 

HRK ikke fortaber retten til at bruge arealet til sommergræs, selv om vi ikke har brugt 

hele arealet i år. OBS på at aftalen udløber med udgangen af 2024. Der skal derfor søges 

om forlængelse i 3. eller 4. kvartal 2023.  

- Samtaler med de resterende undervisere skal planlægges. Vi mangler Nete, Sabrina, 

Claus og Charlotte B. 

 

Evt. 

- Vi bør få ryddet op i alle fysiske mapper, få scannet relevant materiale ind og overgå til 

digital og standardiseret forvaltning, så der kommer bedre styr på arkiv og kan arbejdes 

mere effektivt i administrationen. Bestyrelsen gennemgår alle fysiske mapper og tage 

stilling til hvad der skal scannes ind. Der skal også ryddes op i det vi har liggende 

digitalt. Det tager vi fat på efterfølgende. 

  


